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Hei Marianne, 

Vedlagt finner du et skriv om det vi avtalte angående tilbakebetalingen av midlene som Bergen Magic Forening har
mottatt av oss. 

Vi har valgt å utelate navnet på foreningen i dokumentet, slik at vi kan verne om dette flotte foreningsnavnet, som en
dag kanskje kan tas over av nytt engasjement i fremtiden. 

Jeg har også et spørsmål som ikke er relatert til denne saken:
Ettersom vi nå må fakturere dere for å motta midler vi søker fra dere, så har vi fått noen spørsmål både fra
Hyperion Sentralt og nye styremedlemmer om hvorfor det er slik, da de synes det er rart at vi sees på som
"leverandører" gjennom en tjeneste vi søker på som dere leverer. 

Slik vi har forstått dette utifra dokumenter fra dere, er dette et nytt krav som er lagt til både kommuner og fylker, men
det er bare dere som praktiserer dette på frivillige organisasjoner som oss. Dette er ikke noe vi har opplevd fra
hverken Rogaland Fylkeskommune eller Bergen Kommune. Er det mulig å få klargjort dette litt mer, slik at jeg kan
forklare dette nærmere til Sentralt og styremedlemmene mine? Er dette et landsdekkende krav, eller er det kun
Hordaland som er pålagt dette? 

Med Vennlig Hilsen
Trude Kraft
Leder - Hyperion Vest

Fra: Marianne Ose Askvik <Marianne.Ose.Askvik@hfk.no>
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Emne: SV: Forening med ukorrekt medlemsliste
 
Hei Trude,
 
Takk for sist!
 
Ettersom de veit at medlemslista for 2012 er gyldig, ser vi det ikkje som naudsynt at midlar for 2013 vert betalt
tilbake. Dette fordi medlemslista frå året før dannar grunnlag for utbetaling av midlar. Bergen Magic Forening må
difor betale tilbake midlar for 2014 og 2015. Når det gjeld dei midlane dei eigentleg skulle fått utbetalt i år, må
desse betalast tilbake til Hordaland fylkeskommune (saman med midlane frå 2014 og 2015).
 
Når det gjeld dei personane som var på medlemslista til Bergen Magic Forening i tillegg til andre foreiningar, så
skal ikkje dei andre foreiningane i Hyperion Vest verte skadelidande for feil i Bergen Magic Foreining. Deira
medlemsliste er jo korrekt, så desse foreiningane skal få utbetalt for sine medlemer.
 
Du kan ta kontakt med meg igjen når du har komen fram til totalsummen på dette. Når det gjeld tilbakebetalinga,
er det enklaste for oss at de ventar til januar. Av omsyn til nytt økonomisystem er dette enklast for oss for å
overføre midlane til totalfordelinga i denne ordninga for 2017.
 



Vennleg helsing
 
Marianne Ose Askvik
Spesialrådgjevar
Kultur- og idrettsavdelinga | Seksjon for kunst- og kulturformidling
 

Tlf: 55 23 95 43 
www.hordaland.no
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Hei Marianne, 
 
Takk for sist!
 
Jeg sitter her nå, og gjør papirarbeidet i denne saken, og sitter igjen med noen tekniske spørsmål, som kanskje bør
avklares først. 

Bergen Magic Forening har hatt samme medlemsliste siden 2012. Det vil si at medlemmene deres for 2012, er basen
for midlene som ble utbetalt i 2013. Da vi vet at medlemslisten for 2012 er gyldig, lurer vi da på om midlene for 2013,
strengt tatt ikke skal betales tilbake. Skal denne summen utelates da? Hva tenker dere? 
Spørsmålet er altså om de skal tilbakebetale for 2013, 2014 og 2015, eller bare 2014 og 2015. (2016 er jo enda
ikke utbetalt)

En annen ting, er hva vi gjør med midlene de skulle ha fått i år, som baserer seg på medlemstallet fra 2015. Og
hvorvidt vi skal regne ut medlemmene som har flere medlemsskap i Hyperion. Vi vet jo at noen av medlemmene i
Bergen Magic Forening, også er medlem av byLan, og Regncon blant annet. Det enkleste ville jo vært å ikke ta
høyde for dette, men samtidig så går jo dette utover summen for foreningene, som har disse personene i sin
medlemsliste. 

Med Vennlig Hilsen
Trude Kraft
Leder - Hyperion Vest
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Hei Trude,
 
Takk for tilbakemelding. Vi kan føreslå nytt tidspunkt med torsdag 20.september kl.10:00 i 7.etg i Fylkeshuset.
 
Vennleg helsing
 
Marianne Ose Askvik
Spesialrådgjevar
Kultur- og idrettsavdelinga | Seksjon for kunst- og kulturformidling
 



Tlf: 55 23 95 43 
www.hordaland.no
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Heisann! 

Er det mulig å ta det en tirsdag, torsdag eller fredag?
Mandager og onsdager går vekk i studier, og verken jeg eller økonomiansvarlig har anledning den mandagen fordi vi
begge har obligatorisk oppmøte på studiene våre denne dagen. 
 
Med Vennlig Hilsen
Trude Kraft
Leder - Hyperion Vest

Fra: Marianne Ose Askvik <Marianne.Ose.Askvik@hfk.no>
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Hei Trude,
 
Takk for tilbakemelding. Vi vil gjerne møte dykk for diskusjon om dette og førelår tidspunkt 17.oktober kl.10:00 i
7.etg i Fylkeshuet (Adr: Agnes Mowinckelsgate 5).
 
Håper tidspunktet passar.
 
Vennleg helsing
 
Marianne Ose Askvik
Spesialrådgjevar
Kultur- og idrettsavdelinga | Seksjon for kunst- og kulturformidling
 

Tlf: 55 23 95 43 
www.hordaland.no
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Hei Marianne, 
 
Mitt navn er Trude Kraft, og jeg er leder i Hyperion Vest. 
Vi søkte i år, som tidligere år, driftsmidler fra dere, men i år har vi oppdaget at en av medlemsforeningene
våre, har hatt identisk medlemsliste siden 2013. 
Dette tipset mottok vi fra et av medlemmene i denne foreningen, som hadde sett at hen hadde hatt



medlemskap her i flere år, uten å ha betalt medlemskontigent. (Hyperion benytter seg av et medlemsregister
som heter Hypersys, og her kan alle som har medlemskap i våre foreninger, logge seg inn, og få oversikt
over alle medlemskapene sine, og hvilke år de har vært medlem) 

Dette vil jo vi selvsagt rydde opp i, noe foreningen selv også ønsker etter at de ble kontaktet av Hyperion
Sentralt. Dette er noe mer innviklet, og de har ikke med hensikt gjort dette etter det vi har kommet frem til i
den interne etterforskningen som har blitt gjort hos Hyperion Sentralt. 

Det jeg lurer på derimot er om vi kan arrangere et møte med deg, og snakke nærmere om hva som skjer
videre. 
Foreningen har selv sagt at de ønsker å betale tilbake midlene de mottok for 2013, 2014, og 2015. Og vi må
finne ut hva vi skal gjøre med midlene vi har mottatt for deres medlemmer i år.  De har for disse årene
mottatt rundt 6000 kroner av disse midlene. 

Men som jeg nevnte. Alt dette er veldig mye enklere å gå gjennom, på et møte, fremfor å ta det over mail.
For det er en ganske snodig sak. 
Dersom du har anledning, har vi mulighet denne uken på torsdag eller fredag. Om ikke er uken etter også
mulig. 

Med Vennlig Hilsen
Trude Kraft 
Leder ‐ Hyperion Vest 
 


